اذاعة مدرسية عن العلم بالإنجليزية كاملة وجاهزة للطباعة

يمكن مشاركة العديد من المواضيع المميزة عبر الإذاعة المدرسية ويمكن طرحها مع الطلاب، ولعل من أروعها هو الحديث عن العلم لذا نعرض لكم هذه الإذاعة مترجمة باللغة الإنجليزية كلفتة عليمة مميزة.

مقدمة اذاعة مدرسية عن العلم بالإنجليزية

Good morning, my dear ones. I wish you a beautiful day. As we are accustomed to in our morning radio segment, we discuss important topics that hold long-term value. Today, the best thing we can share with you is a conversation about science.

(صباح الخير يا أحبابي، أتمنى لكم يوم جميل، كما اعتدنا في فقرتنا الإذاعية الصباحية تناول المواضيع المهمة التي تكون ذات قيمة على المدى البعيد، وإن أفضل ما نشاركه معكم اليوم هو الحديث عن العلم).

هل تعلم اذاعة مدرسية عن العلم بالإنجليزية

In this section, we present to you a collection of information about science in "Did you know?" as follows:

نعرض لكم في هذه الفقرة مجموعة من المعلومات عن العلم في "هل تعلم" في ما يلى:

- Do you know that science is the reason for development and progress in the world?
- Do you know that knowledge is what eliminates ignorance and poverty in societies, and that knowledge is the tool that continuously develops the individual?
- Did you know that Islam commands knowledge and encourages Muslims to seek it?

 Did you know that science developed thanks to humans in the beginning?

أهمية العلم إذاعة مدرسية عن العلم بالإنجليزية

Science holds great importance as the world cannot progress without it and without scientists. Science offers a significant opportunity that allows us to rise to high levels. The more a person lives as a scholar, the more they find themselves evolving, which is far better than remaining without knowledge in life. Everyone who seeks their value in life finds it in science.

(للعلم أهمية كبيرة حيث أنه لا يمكن ان يتطور العالم دون العلم ودون العلماء، قدم العلم فرصة كبيرة يمكن لنا من خلالا السمو إلى الدرجات الرفيعة، وكلما عاش الإنسان عالمًا وجد أنه متطور خير من البقاء دون العلم في الحياة، وكل شخص يبحث عن قيمته في الحياة تكون في العلم).

خاتمة اذاعة مدرسية عن العلم بالإنجليزية

At the end of our broadcast today, we all must strive for knowledge without hesitation. We hope that this segment has pleased you, and we thank you for your attentive listening, wishing you success.

في نهاية إذاعتنا اليوم علينا جميعًا أن نسعى خلف العلم دون تردد، كما نأمل أن تكون هذه الفقرة نالت إعجابكم وشاكرين لكم حسن الاستماع ومتمنيين لكم التوفيق.